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RAAD VOOR EUROPESE Z A K E N 

Nr.5951 

Notu len van de v e r g a d e r i n g gehouden 
op v r i j d a g 6 a p r i l 1973 i n he t Catshu is , 

van negen t o t e l f uur 

Aanwezig: m i n i s t e r - p r e s i d e n t B iesheuve l en de m i n i s t e r s 
Boersma, B o e r t i e n , Langman, N e l i s s e n en 
Schmelzer 

V o o r t s z i j n aanwezig s t a a t s s e c r e t a r i s Vonhof f 
en de he ren Har togh (BuZ), I t a l i a n e r (BuZ), 
Van Nes ( L V ) , de Grooth (EZ) , L o o i j e n ( P i ) en 
Sassen (PV b i j de Europese Gemeenschappen) 

S e c r e t a r i s : mr.J.P.M.H.Merckelbach 
A d j u n c t - s e c r e t a r i s : drs.I.G.Roos 

1. N o t u l e n van de v e r g a d e r i n g van 2 maart 1973 

De n o t u l e n worden o n g e w i j z i g d v a s t g e s t e l d , 

2. Mededel ingen 

Geen onderwerpen. 

3. V o o r b e r e i d i n g van de R a a d s z i t t i n g van de Europese 
Gemeenschappen van 9 en 10 a p r i l 1973 (Landbouwraad) 
{ C o n c l u s i e s van de coördinatiecommissie van 4 a p r i l 1973; 
n o t a van h e t m i n i s t e r i e van Landbouw en V i s s e r i j dd. 
2 a p r i l 1973, n r .2449 /73 , over h e t EEG-landbouwpr i js-
b e l e i d voor 1973-1974) 

M i n i s t e r Langman merkt op da t de coördinatie
commissie op 4 a p r i l j l . n i e t g e t r a c h t h e e f t c o n c l u s i e s 
t e f o r m u l e r e n . De commissie h e e f t z i c h met name b e z i g 
gehouden met de vo lgende vragen. Ten e e r s t e de v r a a g 
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